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                                             P R O T O K Ó Ł nr XLII/18                       

 

                                    z sesji Rady Gminy Lasowice Wielkie 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2018 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Lasowicach 

Wielkich. 

 

                                    W oparciu o listę obecności, która stanowi załącznik do protokołu  

z sesji stwierdza się, że posiedzenie Rady ma moc prawną /kworum /, gdyż na ustawową 

liczbę radnych15, obecnych na sesji było 13 radnych. 

Nieobecni na sesji są niżej wymienieni radni : 

Marek Prochota     - usprawiedliwiony 

Dariusz Pikor  - usprawiedliwiony 

Przewodniczący Rady Gminy Rajmund Kinder otworzył sesję, przywitał wszystkich 

radnych, zaproszonych gości oraz przybyłych na sesję podpisanych na dodatkowej liście 

obecności stanowiącej załącznik do protokołu z sesji.  

Następnie przedstawił niżej wymieniony porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad /kworum /. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

4. Odpowiedzi na pytania, wnioski, interpelacje z poprzedniej sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy za okres kwiecień – 

czerwiec 2018 r. 

7. Przedstawienie – odczytanie protokołów z posiedzeń komisji Rady Gminy Lasowice 

Wielkie 
• Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 22.08.2018 r. 

• Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej z dnia 21.08.2018 r. 

• Budżetu i Finansów z dnia 20.08.2018 r. 

• Rewizyjnej 03.07.2018 r. , 23.08.2018 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Lasowice Wielkie Nr 

XVIII/95/16 z dnia 08 czerwca 2016 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na realizację inwestycji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola uczniom 

zamieszkałym na terenie Gminy Lasowice Wielkie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Kluczbork w sprawie zasad przekazywania i rozliczania dotacji dla podmiotów 

prowadzących żłobki dziecięce na terenie Gminy Kluczbork do których uczęszczają 

dzieci z terenu Gminy Lasowice Wielkie. 

15. Pytania, wnioski, interpelacje. 

16. Dyskusja. 

17. Odpowiedzi. 

18. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad 

przedstawionego jak wyżej  w wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na 

sesji było 13 radnych , którzy głosowali : 

Za  - 13 

Przeciw - 0 

Wstrzyma. - 0 

I. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie Wójta zostało złożone na piśmie i stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie Wójt Gminy odczytał sprawozdanie na sesji. Przewodniczący Rady udzielił głosu 

radnym do w/w sprawozdania. 

Radny Kisiel P. – czy na terenie naszej gminy są jeszcze duże ilości azbestu ? 

Wójt odpowiedział jeszcze mamy . 

Radna Woźny W. – czy są dofinansowania do rozbiórki azbestu ? 

Wójt przedstawił zasady dofinasowania . 

Przewodniczący Rady – dlaczego na nowo wybudowanym parkingu nie ściągnięto jeszcze 

reklamy firmy „ Stihl „ ? 

Wójt odpowiedział interweniowałem już w tej sprawie . 

- na jakim etapie jest remont ulic, wykaszanie poboczy na drogach gminnych ? 

Wójt poinformował, że remonty dróg już się rozpoczęły , jeżeli chodzi o wieś Jasienie, aby 

nie podwajać kosztów to ubytki na drogach usunie firma budująca kanalizację . Wykaszanie 

poboczy nie przewidziano dodał Wójt. 

Przewodniczący Rady zaapelował , aby oprócz wycinki krzaków zastosować inne metody 

stosowane w przyrodzie na usuwanie zarośli przy poboczach dróg. 

Radny Barcz N. –pobocza drogi gminnej do Ciarki – Kolonia również powinny być 

wykoszone. 

Wójt wyraził nie planujemy w tym roku wykaszania.  

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do sprawozdania. 

 

II. Odpowiedzi na pytania, wnioski, interpelacje z poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali odpowiedzi do w/w spraw na piśmie w materiałach na sesję. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w tematu będąc przy głosie zapytał 

radnych czy zapoznali się z odpowiedzią Starostwa Powiatowego w Kluczborku w sprawie 

sfinansowania przez gminę w roku 2019 zadania związanego z orurowaniem rowu 

powiatowego przy ul. Niwy w Laskowicach . Dołączono kosztorys na kwotę około 50.000 zł. 

dodał Przewodniczący Rady. 

Z sali padają głosy „ tak „ . 

Następnie zapytał o opracowanie zasad w sprawie odpłatności i użytkowania przydomowych 

oczyszczalni ścieków wykonanych mieszkańcom przez gminę , które były tematem sesji 

majowej. 

Wójt przedstawił zarys budowy i użytkowania przydomowych oczyszczalni ścieków 

budowanych mieszkańcom przez gminę . 

Wyłoniła się krótka dyskusja – wymiana zdań w sprawie przydomowych oczyszczalni 

ścieków w której brali udział Przewodniczący Rady , Wójt, radny Widera B. 

Radna Woźny W. – czy zostały już uregulowane sprawy przydomowej oczyszczalni ścieków 

użytkowanej przez Pana Z. 

Wójt oznajmił iż wystawione są 2 faktury, wspólnie ze Skarbnikiem Gminy Izabelą Dokupil 

potwierdzili dokonanie wpłaty za jedną fakturę. 

Przewodniczący Rady zapytał jak wyglądają przygotowania do przekazywania nagrań z obrad 

sesji. 
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Zastępca Wójta Krzysztof Lech oznajmił o złożonych ofertach w tym temacie , które 

przekazano radnym. 

Uważam , ze należy zweryfikować przedstawione oferty - bez pilotów do głosowania  i 

zgodnie z przepisami prawa wprowadzić do realizacji łącznie z uaktualnieniem statutu gminy. 

Radny Kisiel P. – uaktualnić statuty sołectw , gdyż zmieni się kadencyjność. 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Joachim Smolnik , który oznajmił iż w tym zakresie nie ma 

jeszcze wytycznych  jak będą to uaktualnimy. 

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do złożonej odpowiedzi.  

 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym w temacie poprawek do protokołu . Radni nie 

wnieśli poprawek , przyjmują protokół bez uwag co potwierdzono przeprowadzonym 

głosowaniem w wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15 obecnych na sesji było 13 

radnych, którzy głosowali:  

Za  - 13 

Przeciw - 0 

Wstrzyma. - 0 

 

IV. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy za okres 

kwiecień - czerwiec 2018 r. 

Przewodniczący Rady nawiązał do przesłanego w materiałach na sesję w/w sprawozdania. 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do złożonego sprawozdania stanowiącego załącznik do 

protokołu z sesji, przyjmują je bez uwag. 

V. Przedstawienie – odczytanie protokołów z posiedzeń komisji Rady Gminy 

Lasowice Wielkie 

• Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 22.08.2018 r. 

• Oświaty, Kultury , Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej z dnia 21.08.2018 r. 

• Budżetu i Finansów z dnia 20.08.2018 r. 

• Rewizyjnej z dnia 03.07.2018 r. i 23.08.2018 r. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącym w/w komisji.  

Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego radnemu Piotrowi Kisiel który odczytał 

protokół z posiedzenia komisji z dnia 22.08.2018 r. r. stanowiący załącznik do protokołu z 

sesji.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu będąc przy głosie zapytał co to 

za firma , która magazynuje plastik w Trzebiszynie ? 

Wójt wyjaśnił iż jest to firma polska z udziałem obywateli chińskich , plastik będzie 

przerabiany na granulat , który następnie będzie wywożony poza teren kraju. 

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do protokołu.  

Oświaty, Kultury , Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej radnej Gabrieli Świerc która 

odczytała protokół z posiedzenia komisji z dnia 21.08.2018 r. stanowiący załącznik do 

protokołu z sesji.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do protokołu.  

Budżetu i Finansów radnemu Bernardowi Widera który odczytał protokół z posiedzenia 

komisji z dnia 20.08.2018 r. stanowiący załącznik do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Salę obrad opuściła radna Świerc G. 
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Po chwili wraca na salę obrad. 

Radna Woźny W. – kiedy przewiduje się zakończenie prac na budowie boiska w 

Chocianowicach ? 

Wójt odpowiedział ,firma nie zakończy prac w terminie wydłużyliśmy termin do dnia 

11.09.2018 r. z uwagi na dodatkowe roboty – odwodnienie. Po tym okresie będą naliczane 

odsetki. 

Przewodniczący Rady nawiązał do tematu budowy rowu / odwodnienia / przy ul. Niwy w 

Laskowicach dlaczego firma budująca nie usunie usterek w ramach gwarancji na wykonane 

prace ? 

Wyłoniła się krótka dyskusja – wymiana zdań w sprawie odwodnienia przy ul. Niwy gdzie 

wykonane prace dają wiele do życzenia dodał Przewodniczący Rady. 

Radny Barcz N. – dlaczego odmawia się dotacji dla OSP Ciarka skoro jednostka ta chciała 

również  pozyskać pieniądze z zewnątrz . Uważam iż tłumaczenie, że gmina nie może 

przekazać dotacji dla OSP bo był to sklep a nie pomieszczenie dla straży jest błędne. Od 

początku istnienia jednostki OSP pomieszczenie to mieściło się w budynku straży i stanowi 

jedną całość. 

Przewodniczący Rady nawiązał do w/w wypowiedzi stwierdzając iż przekazanie środków 

finansowych na przebudowę w formie dotacji spowodowałoby pozyskanie dodatkowych 

środków finansowych dla jednostki OSP Ciarka. 

Radna Kowollik B. – Rada Gminy zdecydowała adaptację pomieszczenia na boks garażowy, 

a teraz ma być zmiana dodała radna. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Ciarce z dnia 27.08.2018 r. znak : L.dz.10.2018 skierowane do Przewodniczącego Rady 

Gminy dotyczące oświadczenia w sprawie adaptacji pomieszczenia sklepowego na boks 

garażowy łącznie z opinią techniczną . Pismo stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Wierzymy ,że tak jest iż jednostka OSP Ciarka nie może otrzymać środków finansowych w 

formie dotacji. Dofinansowania z zewnątrz nie otrzymują gdyż nie będzie dotacji dodał 

Przewodniczący Rady. Po osobistej wizycie w strażnicy OSP Ciarka uważam , że 

rzeczywiście mają mało miejsca w dotychczas użytkowanym garażu. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyraził iż nie rozumie dlaczego są te interwencje skoro 

zabezpieczone są środki finansowe na adaptację pomieszczenia. Zamieniamy na dotację dodał 

Wójt. 

Przecież środków nie można przekazać w formie dotacji jak nas przekonuje Pani Skarbnik 

wyraził Przewodniczący Rady. Następnie wypowiedział iż nie ważna jest nazwa zadania , 

pieniądze są zabezpieczone w budżecie gminy na adaptację pomieszczenia więc niech 

jednostka OSP w Ciarce przeprowadzi adaptację pomieszczenia tak jak sobie „ wymarzyli „ 

dodał Przewodniczący Rady Gminy. 

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do protokołu. 

Następnie ogłasza przerwę w obradach. 

Podczas przerwy na salę obrad przybyła przedstawiciel Biura Prawnego obsługującego Urząd 

Gminy , który zabrała głos w temacie złożenia oświadczenia majątkowego przez radnych na 

koniec kadencji. 

Zdaniem przedstawicielki Biura Prawnego oświadczenie majątkowe należy wypełnić na dzień 

16.09.2018 r. Dzień ten przypada w niedzielę więc oświadczenia należy dostarczyć dnia 

17.09. lub przesłać pocztą gdzie będzie widoczna data nadania tj. 17.09. 2018 r. Dodała 

również iż nie ma koniczności dołączenia zeznania podatkowego  / PIT / za rok poprzedni. 

Po przerwie wznawia się obrady.    

Przewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej  radnemu 

Norbertowi Barcz , który odczytał  protokół z posiedzenia komisji z dnia 03.07.2018 r. 

stanowiący załącznik do protokołu z sesji.  
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Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Głos zabrał przewodniczący komisji który oznajmił o złożeniu na dzisiejszej sesji wniosku w 

sprawie przeanalizowania procedury przetargowej dotyczącej zakupu samochodu 

pożarniczego dla jednostki  OSP w Jasieniu. 

Radna Kowollik B. – przecież potwierdzono nam zakup droższego samochodu . 

Radna Świerc G. – potwierdziła w/w wypowiedź. 

Przewodniczący Rady oznajmił iż wniosek przegłosujemy w punkcie sesji dotyczącym 

wniosków . Nikt nie ingeruje w zakup samochodu dla jednostki OSP Jasienie. Samochód jest 

zakupiony i temat zakończony. Wniosek przewodniczącego komisji będzie dotyczył 

przeanalizowania procedury przetargowej a nie zakupionego już samochodu dodał 

Przewodniczący Rady.  

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do protokołu. 

Następnie przewodniczący odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 23.08.2018 r. stanowiący załącznik do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do protokołu. 

V. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 13  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0 

 

VI.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 11  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 2 

 

VII. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Lasowice Wielkie 

Nr XVIII/95/16 z dnia 08 czerwca 2016 r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na realizację inwestycji. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 12  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 1 

 

VIII. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 
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wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 10  

Przeciw  - 1  

Wstrzyma.  - 2 

 

IX. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 13  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0 

 

X. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola 

uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Lasowice Wielkie. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 12  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 1 

 

XI. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Gminą Kluczbork w sprawie zasad przekazywania i rozliczania dotacji dla 

podmiotów prowadzących żłobki dziecięce na terenie Gminy Kluczbork do 

których uczęszczają dzieci z terenu Gminy Lasowice Wielkie. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 13 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 13  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0 

Salę obrad opuściła radna Jurczyk B. pomniejszając stan radnych do 12. 

 

XII. Pytania, wnioski, interpelacje. Dyskusja. Odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który złożył 

wniosek w sprawie przeanalizowania procedury przetargowej dotyczącej zakupu samochodu 

pożarniczego dla OSP w Jasieniu na najbliższym posiedzeniu komisji.  

Następnie Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie w/w wniosek w wyniku którego na 

ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 12 radnych , którzy głosowali :  

Za    - 7  , Przeciw  - 2  ,Wstrzyma.  - 3 

Głos zabrał Wójt Gminy który poinformował iż my nie posiadamy dokumentów gdyż 

przetarg przeprowadzała straż. 
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To Pan nie przedłoży komisji żadnych dokumentów, a tylko wyjaśnienie że Urząd ich nie 

posiada wyraził Przewodniczący Rady. 

Głos zabrał Zastępca Wójta Gminy , który poprosił o występ -udział w sesji wrześniowej 

dzieci z ZGSP z terenu gminy co miało miejsce w latach ubiegłych . Zastępca Wójta 

przekazał  ,że dzieci ze swoim programem artystycznym wystąpiły z okazji „ 100 – lecia 

Odzyskania przez Polskę Niepodległości „ w Lasowicach Wielkich. Zaproszenie będzie dla 2 

zespołów dodał Zastępca Wójta. 

Radna Woźny W. – czy będzie „nagroda „ dla dzieci przygotowujących występ ? 

Z-ca Wójta odpowiedział tak , planujemy wycieczkę do Warszawy. 

Przewodniczący Rady potwierdził iż w ubiegłych latach również jako nagrody były 

organizowane wyjazdy dzieci. 

Radny Barcz N. – czy została uregulowana sprawa drogi dla Państwa Lasik w Wędryni ? 

Wójt odpowiedział tak , sąd przydzielił drogę Państwu Lasik .  

Radny Kisiel P. – ponownie pytam o temat opracowania „ statuetki dla gminy „ . 

Głos zabrał Z-ca Wójta Gminy informując zebranych na sali iż gmina jest w posiadaniu 

odznaczeń „ zasłużony dla Gminy Lasowice Wielkie „ i co jakiś czas się to odbywa na 

zasadzie opracowanego regulaminu .  

Sołtys wsi Szumiarad Pan Mieczysław Płaszewski zainterweniował  w sprawie zamkniętego  

mostu na drodze powiatowej Lasowice Wielkie – Szumirad i zaapelował aby wystąpić z 

pismem do Starostwa Powiatowego w Kluczborku w sprawie ujęcia w planach 

inwestycyjnych budowę mostu . 

Wójt odpowiedział , że Starostwo rozpoczęło już kroki do budowy mostu, wykupiono działki 

w tym celu. 

 

XIII. Podczas sesji odczytano i podjęto niżej wymienione uchwały. 

1. Uchwała Nr XLII/269/18 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej. 

2. Uchwała Nr XLII/270/18 w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

3. Uchwała Nr XLII/271/18 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Lasowice 

Wielkie Nr XVIII/95/16 z dnia 08 czerwca 2016 r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na realizację inwestycji. 

4. Uchwała Nr XLII/272/18 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

5. Uchwała Nr XLII/273/18 w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku. 

6. Uchwała Nr XLII/274/18 w sprawie określenia zasad związanych z zapewnieniem 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przejazdu do szkoły i przedszkola 

uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Lasowice Wielkie. 

7. Uchwała Nr XLII/275/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Gminą Kluczbork w sprawie zasad przekazywania i rozliczania dotacji dla 

podmiotów prowadzących żłobki dziecięce na terenie Gminy Kluczbork do 

których uczęszczają dzieci z terenu Gminy Lasowice Wielkie. 

 

Na tym posiedzenie sesji zakończono. Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia sesji. Sesja 

odbyła się w godzinach od 14:00 do 17:10  . 

 

                        Protokołowała                                                     Przewodniczący   

                                                                                                 Rady Gminy 

                    Edyta Barcz                                                

                            Inspektor                                                         Rajmund Kinder 
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